
Høringsinnspill: Forsvarlig drift ved Helgelandssykehuset 

Jamfør mandat 3.3.  

 

Innspillet kommer fra: 
Nesna kommune 

Dato: 
06.12.2024 

Innsending til: postmottak@helgelandssykehuset.no 

 

1. Forsvarlig kvalitet i behandlingen av den enkelte pasient 

Hvordan vurderes kvaliteten på behandlingen av pasientene ved forslaget? 

Innspill: 

Nesna kommune støtter forslaget om å ha to akuttsykehus på Helgeland på grunn av de 
store avstandene og demografiske utfordringene vi har.  Helgelandssykehuset må fortsette 
arbeidet med å sikre at det til enhver tid er tilstrekkelig kvalifisert personell med riktig 
kompetanse. 

Vi anerkjenner at dette forslaget i stor grad vil påvirke Vefsn-regionen, og styrking av 
prehospitale tjenester er nødvendig.  

 

2. Forsvarlig beredskapsnivå ut fra foretakets ansvar og oppgaver 

Hvordan vurderes beredskapsnivået ved Helgelandssykehuset i forhold til deres ansvar og 
oppgaver? 

Innspill: 

For de pasientene som får lenger vei til sykehuset må det legges opp til kompenserende 
tiltak i form av blant annet gode og tilstrekkelige prehospitale tjenester. Nesna kommune 
forventer at ambulansen vil fortsette å være stasjonert på Nesna. 

Forslaget om å etablere en akuttpost i psykiatri i Mo i Rana støttes under den forutsetning at 
Helgelandssykehuset klarer å gi et likeverdig tilbud som vi har i dag med tanke på plass, 
kompetanse, samarbeid,- og samhandling med kommunene og tilstrekkelig personell. En 
akuttpost på Helgeland vil bedre beredskapen ikke bare for denne pasientgruppa; det vil 
spare foretaket for mange transporter, og dermed frigjøre prehospitale ressurser til øvrig 
beredskap, noe som kommer hele befolkningen til gode. En akuttpost vil også spare 
kommunen for ressurser hos helsepersonell i påvente av transport. 

 



 

 

3. Forsvarlig totalbelastning på personell 

Arbeidsbelastningen på personellet ved Helgelandssykehuset? 

Innspill: 

 

 

4. Forsvarlig bruk av bygg og utstyr 

Bruk av bygg og utstyr ved Helgelandssykehuset? 

Innspill: 

 

5. Forsvarlig økonomi 

Økonomisk drift ved Helgelandssykehuset? 

Innspill: 

 

6. Fritekst 

Kommentarer eller innspill  

Innspill: 
 

Nesna kommune håper på at det nå blir endelige avklaringer i sykehusdebatten, for å få ro til å sikre 
helhetlige og gode pasientforløp. 

Samtidig så er det viktig at bygningsmassen tilpasses den økte pasientmengden til henholdsvis 
Sandnessjøen og Mo i Rana slik at det er nok sengeplasser og kapasitet til å sikre gode pasientforløp 
og samhandling mellom sykehus og kommune ved innleggelser og utskrivelser. 
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